
 

Citizenship & Employment Precarity  
Frequently Asked Questions 

 
 

How will my information remain private and confidential? 

1. The online survey cannot track the geographic location of the 
computer/cell/tablet you use to fill out the survey.  

2. Your name or contact information is not required to complete the survey. We 
ask for your country of origin, gender identity, age, and other social and 
demographic information, which cannot identify you personally. 

3. To receive the Tim Horton’s Gift card, you can provide any email.  
4. The answers you put in the main survey are automatically separated from the 

email you provide to receive your gift card. This means that your survey 
information cannot be attached to the email you provide. 

5. The CEP survey team is bound by the Ethics Review Board at York University 
and the University of Toronto. They will protect the privacy of this research 
from any external government body to the full extent of the law. 

6. Emails gathered will be downloaded onto a secure password-protected server 
housed at York University. All contact information will be deleted once-a-week.  

 

What are the benefits?  

1. Survey participants who complete the survey receive a $10.00 e-gift card. 
2. Participants have an opportunity to think on all of the work they have done to 

improve their employment situation and obtain more stable immigration status.   
3. Participants will contribute information that will inform advocacy and may 

influence policy to help improve the lives of all newcomers in the GTA.  

For more information, go to www.cep.info.yorku.ca 
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كيف ستبقى معلوماتي خاصة وسرية؟ 
 

1- لا يستطيع الاستبيان عبر الإنترنت تتبع الموقع الجغرافي للكمبيوتر / او للهاتف المحمول / او للجهاز اللوحي الذي 
تستخدمه لملء الاستبيان. 

 
2- لا يعتبر اسمك أو معلومات الاتصال الخاصة بك مطلوبا لإكمال الاستبيان.  ما يتم السؤال عنه هو بلدك الأصلي، 

وهويتك، وعمرك، وغير ذلك من المعلومات الاجتماعية والديموغرافية، التي لا تستطيع تحديد هويتك. 
 

 3- ومن اجل الحصول على بطاقة الشراء المجانية المقدمة كهدية من تيم هورتونز، يمكنك تزويدنا بأي بريد إلكتروني. 
 

 4- يتم تلقائيًا فصل الإجابات التي قمت باختيارها في الاستطلاع الرئيسي عن البريد الإلكتروني الذي تقدمه لاستلام 
بطاقة الهدية، وهذا يعني أنه لا يمكن إرفاق معلومات الاستبيان الخاصة بك بالبريد الإلكتروني الذي تقدمه.  

 
5- يلتزم فريق استطلاع المواطنة والتوظيف بتوصيات مجلس مراجعة الأخلاقيات في جامعة يورك وجامعة تورنتو.  

وسيقومون بحماية خصوصية هذا البحث من أي هيئة حكومية خارجية وفقا لما يتطلبه القانون. 

6- سيتم تحميل رسائل البريد الإلكتروني التي تم جمعها على خادم آمن محمي بكلمة مرور في جامعة يورك وسيتم حذف 
جميع معلومات الاتصال مرة واحدة في الأسبوع. 

مزايا المشاركة في الاستبيان 
 

 1- يحصل المشاركون ممن أكملوا الاستبيان على بطاقة هدية إلكترونية بقيمة 10.00 دولار. 
 

2- يحظى المشاركون بفرصة للتفكير في جميع الأعمال التي قاموا بها لتحسين وضعهم في العمل والحصول على وضع 
هجرة أكثر استقراراً. 

3- سيساهم المشاركون بالمعلومات التي من شأنها ان تساعدهم في الوصول الى الجهات الداعمة وقد تؤثر على سياسة 
البرنامج للمساعدة في تحسين حياة جميع القادمين الجدد في منطقة تورنتو الكبرى. 

   www.cep.info.yorku.ca :ولمزیدا من المعلومات بإمكانك زیارة الموقع التالي 

 عدم الستقرارالوضيفي والجنسية

الأسئلة الاكثر شيوعا 


